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PROTOKÓŁ Nr  IX/2015 

z IX Sesji VII Kadencji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 18 maja 2015 r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta : 21 radnych.  Wszyscy obecni. 

 

Sesja Rady Miasta rozpocz ęła si ę o godz. 8:00. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− stwierdziła wymagane kworum i otworzyła sesję,  

− przedstawiła porządek sesji:                                                                                                      

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2015 rok. 

3. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2015-2025. 

4. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu na dofinansowanie 

zadania inwestycyjnego pn. „Budowa i przebudowa istniejących obiektów na Regionalne Centrum 

Edukacji Ekologicznej". 

5. Uchwała w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2015 roku. 

6. Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku Prokuratora Rejonowego w Szczecinku o zmianę uchwały  

Nr V/43/2015 Rady Miasta Szczecinek z dnia 16 marca 2015 roku w sprawie regulaminu korzystania  

z Parku Miejskiego w Szczecinku. 

7. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Zachód I. 

8. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Zachód II.   

9. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Koszalińska- Kołobrzeska. 

10. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Mierosławskiego- Wiatraczna.   

11. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Wodociągowa – Rzeczna.     

12. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Słowiańska- Łódzka.   

13. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Kopernika- Winniczna.   

14. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Centrum.   

15. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Mickiewicza- Chełmińska.     

16. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Szczecińska – Gdańska.   

17. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Pilska – Raciborki.     

18. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Trzesieka.  

19. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Roman Matuszak radny: 

− stwierdził, że proponowane zmiany idą w dobrym kierunku, jest zmniejszenie deficytu,  

− nadmienił, że w załączniku nr 3 – wspomaganie inwestycji Centrum Edukacji Ekologicznej – wskazuje 

się, że mają być miejsca hotelowe, co będzie zaburzać konkurencję usług hotelowych w mieście, 

− dodał, że w kampanii wyborczej Klub RdS był przeciwny takim działaniom, dlatego Klub wstrzyma się 

od głosowania. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że jeśli chodzi i Regionalne Centrum Edukacji Ekologicznej, jest to inwestycja Powiatu, nie 

będzie tam hotelu, będą miejsca hotelowe,  

− nadmienił, że tego typu ośrodki są przeznaczone dla młodzieży w ramach „Zielonych Szkół”, nie jest to 

konkurencja dla hotelarzy, 

− dodał, że Centrum Konferencyjne w Zamku nie jest wystarczające dla organizowania konferencji,  

nie dysponuje wystarczającą ilością miejsc noclegowych, wiele organizacji z tego powodu rezygnuje  

z konferencji,  

− nie będzie to hotel z rezerwacją, ale przy organizowaniu konferencji, jeśli będą wolne miejsca, nie można 

wykluczyć, że organizatorzy skorzystają z w/w Centrum Ekologicznego, 

− podkreślił, że RCEE przeznaczone będzie głównie dla wymiany szkół. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− zapytała o zakup 6 rowerów, czy one jeżdżą już po Szczecinku? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że rowery już jeżdżą, zakup był dofinansowany z WIOŚ, z rowerów korzystają 

gońcy Urzędu Miasta i Straż Miejska. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zamknęła dyskusję i przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” , przy 5 głosach „wstrzymał się” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/67/2015  

w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2015 rok. 
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Ad.3. 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” , przy 1 głosie „wstrzymał się” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/68/2015  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2015-2025. 

 

Ad.4. 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poinformował, że swoje zdanie wypowiedział podczas dyskusji nad uchwałą w sprawie zmian budżetu, 

− stwierdził, że wstrzyma się od głosowania. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał Burmistrza, czy noclegi w RCEE będą tylko przeznaczone dla Zielonych Szkół i konferencji,  

czy w pozostałych terminach nie będzie możliwości korzystania z noclegów? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że to nie Miasto jest zarządcą RCEE; nie mówił, że obiekt nie będzie 

wykorzystany poza sezonem, 

− dodał, że będzie to Ogólnopolskie Centrum Rewitalizacji Jezior, więc będą mogli korzystać  

i spać tam jego uczestnicy, 

− podkreślił, że nie będzie to hotel reklamowany w Polsce. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− uważa, że Miasto nie powinno przykładać palców do stwarzania konkurencji; idzie to w złym kierunku. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że obiekt jest na terenie Miasta, w strategicznym miejscu; Starostwo wzięło ciężar 

zrewitalizowania obiektu, który będzie piękny, podobnie jak zrewitalizowany Zamek, 

− dodał, że Miastu zależy, by obiekt pięknie wyglądał; współdziałanie między samorządami jest słuszne; 

dziwi go wypowiedź członka TERRY. 
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Jacek Pawłowicz radny: 

− zapytał, czy w tym Centrum będą się odbywać szkolenia o chlorowaniu wody? 

− nadmienił, ze w Polsce powstają podobne Centra i nie jest to tematem obrad; hotelarze mogą ponosić 

straty. 

 

Zdzisław Miechowiecki  radny: 

− reasumując stwierdził, że 200 tys. zł to znaczne środki finansowe, a inwestycja napotyka wiele 

trudności; są potrzebne wiele większe środki, czy inwestycja zakończona zostanie w terminie? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że były 2 lub 3 aneksy terminowe; ma nadzieję, że to ostatnia pomoc dla 

Powiatu; ponadto nie są to dodatkowe środki z budżetu – jedynie przesunięcie środków; 

− nadmienił, że była umowa, że Starosta pomoże finansowo przy tzw. „schetynówce” ul. 1 Maja,  

a Miasto pomoże Centrum; nie rozumie stanowiska radnego Pawłowicza. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, czy 200 tys. zł to dobrze wydane pieniądze, czy budżet ma deficyt czy nie? 

− uważa, że oszczędności są hulaszczo wydawane. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że obecnie budżet jest zrównoważony, jeżeli jest deficyt – pokrywamy go  

z wolnych środków, nie zaciągamy kredytów; dodał, że zadłużenie jest znikome, 

− poprosił przedmówcę o sprecyzowanie tych „bizantyjskich” wydatków, 

− nadmienił, że Urząd powstrzymuje się przed forsowaniem wydatków, 

− dodał, że w 2014 roku sprzedaż mienia była większa niż planowano i w związku z tym Miasto ma 

komfortową sytuację. 

 

 Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zauważyła, ze radny Marcin Bedka, mówiąc o hulaszczych wydatkach, wystąpił do Burmistrza  

z kolejnym referendum.  

 

Marcin Bedka radny: 

− wie, że demokracja jest wtedy, gdy chce tego Platforma Obywatelska;  

− patrząc na to, ile pozostało pieniędzy, uważa, że szybko się one skończą, 

− podał przykład planowania budżetu domowego. 
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Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− skierował słowa do przedmówcy: nie można porównywać kredytu domowego z budżetem miasta, 

− uważa, że zwykły obywatel też czasami bierze kredyt. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− uważa, że radny Krzysztof Zawada ma rację – jest różnica, ponieważ przysłowiowy Kowalski ryzykuje 

sam, a w przypadku Miasta – kredyt spłacają mieszkańcy. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zaznaczyła, że na pomoc finansową Powiatowi Szczecineckiemu nie będzie zaciągnięty kredyt  

i nie jest to przedmiotem dyskusji, 

− prosi o merytoryczne wypowiedzi i zakończenie dyskusji, 

− przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” , 4 „przeciw”,  przy 1 głosie „wstrzymał się” podjęła 

uchwałę: 

 

Nr IX/69/2015  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sz czecineckiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego pn. „Budowa i przebudowa istniej ących obiektów na Regionalne Centrum Edukacji 

Ekologicznej". 

 

Ad.5. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

 Marcin Kaszewski  Zast ępca Przewodnicz ącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 21 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/70/2015  

w sprawie  ustalenia wykazu k ąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2015 roku.  
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− o godzinie 8:30 ogłosiła 15 minut przerwy. 

 

Obrady  zostały  wznowione  po  przerwie  o  godz.  9:00. 

Obecnych  21  radnych.   

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− po przerwie wznowiła obrady sesji RM, 

− poinformowała radnych o wprowadzeniu dodatkowego punktu do porządku obrad, dotyczącego 

zmiany uchwały w sprawie regulaminu korzystania z parku miejskiego, 

− oddała głos Burmistrzowi Miasta. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zawnioskował wprowadzenie zmiany w/w uchwały polegającej na wykreśleniu paragrafu mówiącego  

o przebywaniu w parku w stanie nietrzeźwym, 

− dodał, że w/w paragraf został bardzo mocno nagłośniony przez opozycję, mieszkańcy uwierzyli  

w stanowisko przedstawiane przez opozycję, dlatego uważa, że należy to poprawić. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poinformowała, że po przyjęciu zmiany porządek sesji będzie miał 20 punktów, 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do przegłosowania zaproponowanej zmiany porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 21 głosami „za” prz yjęła zaproponowan ą zmian ę w porz ądku 

obrad. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odczytała porządek sesji po zmianie, od pkt 6:                                                                                                      

 

6. Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku Prokuratora Rejonowego w Szczecinku o zmianę uchwały  

Nr V/43/2015 Rady Miasta Szczecinek z dnia 16 marca 2015 roku w sprawie regulaminu korzystania  

z Parku Miejskiego w Szczecinku. 

7. Uchwała w sprawie zmiany regulaminu korzystania z Parku Miejskiego w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Zachód I. 

9. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Zachód II.   

10. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Koszalińska- Kołobrzeska. 

11. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Mierosławskiego- Wiatraczna.   

12. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Wodociągowa – Rzeczna.     

13. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Słowiańska- Łódzka.   

14. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Kopernika- Winniczna.   
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15. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Centrum.   

16. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Mickiewicza- Chełmińska.     

17. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Szczecińska – Gdańska.   

18. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Pilska – Raciborki.     

19. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Trzesieka.  

20. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.6. 

 

Małgorzata Kuszmar  Zast ępca Przewodnicz ącego Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− nie wie co się zmieniło - radni dostali nowy projekt uchwały, nie wie do czego ma się odnieść, 

− chce pogratulować mecenasowi Czesławowi Podkowiakowi za świetnie wykonaną pracę, 

− nadmienił, że sąd w Gorzowie, czy w Rzeszowie uchylił podobny regulamin, 

− zapytał, czy uchwała o regulaminie jest uchwałą o zasadach korzystania z parku, czy jest uchwałą 

porządkową? 

− uważa, że wiele spraw w w/w uchwale wymaga interpretacji; jest to bubel legislacyjny. 

 

Adw. Czesław Podkowiak obsługa prawna UM: 

− nie zgadza się z przedmówcą, 

− odczytał fragmenty treści wyroków sądów w Gorzowie i Gliwicach, 

− podkreślił, że regulaminy nie są przepisami porządkowymi, a Rady mogą uchwalać regulaminy 

obiektów użyteczności publicznej, 

− dodał, że odpowiada za przygotowanie regulaminu pod względem formalnym i zgodnie z przepisami 

prawa, 

− nie znajduje podstaw do uchylenia uchwały,  

− uważa, że nie należy uwzględniać skargi prokuratora. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− proponuje dyskusję merytoryczną, 

− uważa, że będzie wstyd na całą Polskę, 

− twierdzi, że rozmawiał z kilkoma osobami z Platformy Obywatelskiej, które chętnie zagłosowałyby 

przeciw, ale obawiają się, dlatego proponuje głosowanie tajne. 

 

Adw. Czesław Podkowiak obsługa prawna UM: 

− poinformował przedmówcę, że takie głosowanie jest niezgodne z prawem. 
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Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− przedstawił opinię Komisji Ochrony Środowiska, której obce są zawiłości prawa, 

− uważa, że mecenas przedstawił w jasny sposób, iż radni nie są w sprzeczności z prawem, 

− nadmienił, że nie można powoływać się na jeden wyrok, 

− Komisja Ochrony Środowiska przychyliła się za oddaleniem skargi. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odniósł się do wypowiedzi radnego Andrzeja Grobelnego odnośnie merytorycznej rozmowy, 

− twierdzi, że stanowisko mecenasa Czesława Podkowiaka było merytoryczne, ponadto nie powinno się  

w uchwale rady powoływać na przepisy zawarte w ustawach, 

− widzi, że opozycja zabiega o poinformowanie o sprawie w mediach ogólnopolskich, 

− w całości podziela pogląd, że zastrzeżenia Prokuratora są błędne. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− przypomniał, że w poprzedniej kadencji RM mecenas Czesław Podkowiak przekonywał wszystkich 

radnych, że Przewodniczący Mirosław Wacławski może sprawować mandat radnego, a sądy 

administracyjne były innego zdania, 

− zapytał, czy mecenas Czesław Podkowiak zakłada, że jest nieomylny w interpretacji prawa? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przypomniała, że zaraz po wyroku NSA w sprawie Pana Mirosławowa Wacławskiego, zapadł kolejny 

wyrok NSA przy innym składzie orzekającym w identycznej sprawie, który nie dopatrzył się sprzeczności  

z prawem w tym zakresie, 

− wracając do regulaminu, dodała, że jest on prawomocny, 

− dodała, że Wydział Nadzoru nie dopatrzył się błędów, szczegółowo i wnikliwie go sprawdził. 

 

Adw. Czesław Podkowiak obsługa prawna UM: 

− wyjaśnił, że praca w charakterze obsługi prawnej Urzędu Miasta jest walką na polu bitwy, 

− stwierdził, że jego podstawową zasadą jest rzetelna obsługa prawna, na podstawie wiedzy, którą 

posiada i którą cały czas doskonali, 

− odnośnie Pana Mirosława Wacławskiego – wykonując pełnomocnictwo do reprezentowania Spółki  

w sądzie, nie narusza on zasad i może jednocześnie pełnić stanowisko radnego, 

− odnośnie radnego Krzysztofa Zawady - raczej doszło do naruszenia prawa, ale świeży wyrok sądu 

podważył tę opinię i wniosek o wygaśnięcie jego mandatu był bezpodstawny, 

− nadmienił, że Rada uchwalając regulamin parku nie naruszyła prawa rekomendując podjęcie uchwały 

w takiej treści. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− skierował słowa do radnego Andrzeja Grobelnego, aby nie sugerował rzeczy, które nie istnieją; radny 

próbuje poróżnić i obrażać radnych i mecenasa. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poprosił o wyjaśnienie kwestii: mamy w tej chwili dwie uchwały, pierwsza w sprawie rozpatrzenia 

wniosku Prokuratora, druga w sprawie zmiany regulaminu korzystania z Parku Miejskiego, 

− zapytał, jak radni będą procedować nad tymi uchwałami i poprosił o przerwę. 

 

 Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, że w tej chwili radni procedują nad pierwszą uchwałą w sprawie wniosku Prokuratora, 

− następnie zarządzi przerwę w celu zebrania dwóch Komisji - Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego 

oraz Ochrony Środowiska, aby zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu korzystania  

z Parku Miejskiego. 

 

Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− skierował słowa do radnego Jacka Pawłowicza – uważa, że dalece niestosowne i nieeleganckie jest 

wymuszanie na mecenasie Czesławie Podkowiaku określenia, że jest nieomylny w swoich 

stwierdzeniach, 

− uważa, że nikt nie jest nieomylny, a kto jest bez winy, niech pierwszy rzuci kamień. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− proponuje chłodne spojrzenie na projekt uchwały, w uzasadnieniu mamy do czynienia z prawną 

przepychanką, co do końca nie jest zrozumiałe, 

− dodał, że radni debatują nad kwestią przebywania w parku w stanie nietrzeźwym oraz zastosowaniem  

w uchwale zapisów wyższego rzędu ustaw, 

− nadmienił, że zdania w tym temacie są podzielone; Prokurator może odwołać się do instancji 

wyższego rzędu, w kwestii rozstrzygnięcia sporu, 

− uważa, że mamy do czynienia z uchwałą, nad którą już nic nie wymyślimy, 

− zgłosił wniosek formalny – aby zakończyć dyskusję i przejść do głosowania. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku z zgłoszonym wnioskiem formalnym dopuściła dwa głosy za tym wnioskiem oraz dwa głosy 

przeciwne. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− zapytała, czy w związku z tym, że zgłaszała się wcześniej, może zabrać głos na temat uchwały? 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− nie wyraziła zgody. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− w takim razie jest przeciwna zamknięciu dyskusji, ponieważ chce zadać pytanie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag dotyczących wniosku formalnego przystąpiła do głosowania nad nim. 

 

W  głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  16 głosami  „za”,  przy 5  głosach  „przeciw”  zdecydowała  

o zakończeniu dyskusji nad projektem uchwały. 

 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zamknęła dyskusję i przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” , przy 5 głosach „przeciw”  podjęła uchwałę: 

 

 

Nr IX/71/2015  

w sprawie rozpatrzenia wniosku Prokuratora Rejonowe go w Szczecinku o zmian ę uchwały  

Nr V/43/2015 Rady Miasta Szczecinek z dnia 16 marca  2015 roku w sprawie regulaminu korzystania  

z Parku Miejskiego w Szczecinku.  

 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− o godzinie 9:30 ogłosiła 15 minut przerwy, 

− poprosiła Komisję Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego oraz Komisję Ochrony Środowiska  

o zwołanie posiedzeń i wyrażenie stanowiska nad projektem uchwały w sprawie zmiany regulaminu 

korzystania z Parku Miejskiego.  

 

Obrady  zostały  wznowione  po  przerwie  o  godz.  9:55. 

Obecnych  21  radnych.   

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− po przerwie wznowiła obrady sesji RM. 
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Ad.7. 

 

Adw. Czesław Podkowiak obsługa prawna UM: 

− w  imieniu Burmistrza, wniósł autopoprawkę do projektu uchwały, dotyczącą drobnych literówek, które 

nie wymagają przegłosowania. 

− odczytał zaproponowane drobne zmiany w uchwale. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− poinformował, że Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z zaproponowanymi 

poprawkami. 

 

Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− poinformował, że Komisja 4 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymał się” rekomenduje projekt uchwały 

pod obrady RM. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− wracając do sprawy niestosownych pytań skierowanych do mecenasa Czesława Podkowiaka, zwrócił 

uwagę, że była wypowiedź Burmistrza o błędnym stanowisku Prokuratora - co jest niestosowne. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− podkreśliła, że poprzednia uchwała odnosiła się do oceny stanowiska Prokuratora, 

− stwierdziła, że błędne były sformułowania radnego Jacka Pawłowicza - nie powinny one paść na tej 

sali. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− poinformował, że wstrzymał się od głosowania, ponieważ cała procedura była przygotowana  

„na kolanie” , na ostatnią chwilę i z błędami w literówkach; poza tym nie otrzymał regulaminu, 

− uważa, że nie może być takich sytuacji. 

 

Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− nadmienił, że podobno radni Klubu RdS znają regulamin parku na wskroś; w trakcie Komisji 

powiedział jaka jest treść uchwały, 

− uważa, że jeśli są wątpliwości i regulamin ma budzić kontrowersje, należy to szybko zmienić; 

reprezentuje wolę społeczeństwa, by zmienić tę część regulaminu. 

 

Roman Matuszak radny: 

− stwierdził, że radni otrzymali dwie różne opinie prawne – mecenasa Czesława Podkowiaka  

i Prokuratora, które się znacząco różnią, 

− uważa, że poprawka idzie w dobrym kierunku i Klub będzie za jej podjęciem. 
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 Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła radnego Jacka Pawłowicza, aby nie kłamał, ponieważ dostał regulamin do ręki przed 

posiedzeniem Komisji. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− potwierdził, że otrzymał regulamin przed Komisją, ale miał mało czasu na jego analizę, dlatego się 

wstrzymał od głosowania.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− nadmieniła, że radni otrzymali przed posiedzeniem Komisji projekt uchwały w sprawie zmiany 

regulaminu, a nie cały regulamin,  

− dodała, że w/w regulamin radni otrzymali przed poprzednią sesją, na której była podejmowana 

uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu.  

 

Marcin Bedka radny: 

− cieszy się, że radni Platformy Obywatelskiej zauważyli wolę mieszkańców, 

− prosi o szybszą reakcję w przyszłości, by uniknąć takich dyskusji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przypomniała o prowadzeniu merytorycznej dyskusji, 

− podkreśliła, że Klub PO nie uważa, że punkt dotyczący przebywania w parku w stanie nietrzeźwym 

jest niezgodny z prawem; wielokrotnie były przytaczane regulaminy innych miast w Polsce i nadzór 

Wojewody nie zakwestionował ich, 

− uważa, że opozycja przedstawiła mieszkańcom fałszywą interpretację, 

− dodała, że Straż Miejska ma kodeks wykroczeń do karania nietrzeźwych, 

− reasumując nadmieniła, że taki był sens wprowadzenia tej poprawki. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− ad vocem wypowiedzi Przewodniczącej zauważyła, że przynajmniej jeden nadzór zakwestionował 

regulamin- chodzi o Wojewodę Śląskiego w sprawie regulaminu gminy Ustroń, 

− ma jasność, co do wprowadzenia autopoprawki Burmistrza do zmiany uchwały, 

− ubolewała, że wcześniej nie było zmian odnośnie tego punktu, dlatego dziękuje za wprowadzenie 

teraz tej zmiany. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zwrócił uwagę, na swoje wcześniejsze słowa, że w końcu posłuchano woli mieszkańców, 

− ponownie uważa, że poprawka była wprowadzona zbyt późno. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że radny Marcin Bedka mija się z prawdą, twierdząc, że taka była wola mieszkańców,  

nie przeprowadzono ankiet w tym celu, trudno ocenić opinię mieszkańców, 

− uważa, że jeżeli zapis daje pole do wolnej i różnej interpretacji, nie należy się upierać, 

− za pośrednictwem mediów tłumaczył mieszkańcom, że taki zapis niczym nie grozi i nie uniemożliwia 

wyjścia do parku po spożyciu alkoholu np. w restauracji, 

− dodał, że do części mieszkańców zapis ten nie trafił, dlatego uznano, że należy to zmienić.   

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− podkreślił, że nie jest jedyną wolą mieszkańców, by usunąć w/w zapis z regulaminu, niektórzy  

są przeciwni, 

− dodał, że jest w stanie zagłosować za usunięciem tego zapisu, pomimo stanowiska nadzoru Wojewody, 

− myśli ,że nie było sytuacji otrzymania z tego powodu mandatu w parku, 

− cieszy się, że Prokurator ma czas, aby dopilnować treści naszych uchwał. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, czy Burmistrz wydał rozporządzenie odnośnie palenia ognisk i grilla i powiadomienia o tym 

fakcie Urzędu Miasta i jak się odbywa takie powiadomienie, jak to będzie egzekwowane? 

− proponuje, aby skreślić zapis o powiadomieniu UM, 

− odnośnie organizowania imprez,  również można by podarować sobie zapis o powiadomieniu o tym 

fakcie Urzędu Miasta; nie ma wówczas możliwości powiadomienia Urzędu o niedzielnym grillowaniu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− kolejny raz przypomniała radnemu Marcinowi Bedce o prowadzeniu merytorycznej dyskusji, 

− przypomniała treść uchwały, nad którą obecnie procedują radni, 

− dodała, że projekt uchwały przewiduje jedynie wykreślenie punktu „f”. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− podziękował  radnemu Krzysztofowi Zawadzie za wyrozumiałość i za głosowanie za odrzuceniem  

w/w punktu, oraz za to, że zajął się wolnym czasem Prokuratora. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− ad vocem wypowiedzi radnego Marcina Bedki – Burmistrz nie wydaje rozporządzeń, jedynie przyjmuje  

do wiadomości takie powiadomienie, które jest przekazywane do Referatu Ochrony Środowiska, 

− poinformował, że punkty takie są wprowadzane do regulaminów, aby była czujność przeciwpożarowa, 

− nadmienił, że Park jest zwarty, zalesiony, jest obiektem wpisanym do rejestru zabytków, miejsca  

do grilla są wyznaczone, nie ma pozwolenia na grillowanie w dowolnym miejscu, 

− dodał, że jeśli zachodzi taka potrzeba, wówczas Urząd zawiadamia Straż Pożarną, 

− poinformował, że jeśli Klub RdS chce wprowadzić poprawkę, musi wystąpić z takim wnioskiem, 
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− nie rozumie stanowiska radnego Jacka Pawłowicza, który twierdzi, że jest przeciwny zmianie 

regulaminu. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− ad vocem wyjaśnił, że jest przeciwny punktowi „f”, a nie jego skreśleniu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− twierdzi, że jeśli radny Jacek Pawłowicz będzie się jasno wypowiadał, nie trzeba będzie stosować 

dointerpretowania jego wypowiedzi. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− skierował słowa do radnego Jacka Pawłowicza – nie interesuje go wolny czas Prokuratora, jedynie 

cieszy się, że Prokurator znajduje czas na rozpatrywanie naszych uchwał, 

− do radnego Andrzeja Grobelnego – uważa, że absurdem jest przeprowadzenie głosowania tajnego. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− ad vocem wypowiedzi radnego Krzysztofa Zawady – twierdzi, że obowiązkiem Prokuratora jest nadzór 

nad uchwałami. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− kolejny raz prosi o prowadzenie merytorycznej dyskusji. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przystąpienie do głosowania. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku ze zgłoszonym wnioskiem formalnym, dopuściła dwa głosy za tym wnioskiem oraz dwa głosy 

przeciwne, 

− ze względu na brak uwag dotyczących wniosku formalnego przystąpiła do głosowania nad nim. 

 

 

W  głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  21głosami  „za”,  zdecydowała o zakończeniu dyskusji nad projektem 

uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zamknęła dyskusję i przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/72/2015  

w sprawie  zmiany regulaminu korzystania z Parku Miejskiego w Szczecinku.  

 

Ad.8. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

Roman Matuszak radny: 

− poinformował, że Klub RdS nie jest za przeprowadzaniem zmian w statutach tuż po wyborach Rad 

Osiedli; zmian należy dokonywać przed wyborami, 

− nadmienił, że z protokołu z przeprowadzonych konsultacji wynika, że zgłoszone osoby stwierdziły,  

iż nie należy wprowadzać zmian, 

− dodał, że Klub RdS zagłosuje przeciw proponowanym zmianom. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że zainteresowanie mieszkańców wyborami do Rad Osiedli jest niewielkie, trzeba dążyć do tego, 

by Rad było jak najwięcej, 

− zgadza się z przedmówcą, że należałoby wprowadzić zmiany przed wyborami; wcześniej tego problemu  

nie dostrzeżono, 

− nadmienił, że jest jednoznaczna interpretacja prawna wskazująca, że jeżeli dwie osoby z Rady Osiedla 

Trzesieka zrezygnują z pełnienia funkcji radnego, należy przeprowadzić ponowne wybory, co jest 

kosztowne, 

− uważa, że merytorycznie uchwała idzie w dobrym kierunku, a zawężenie liczby osób, które mogą  

kandydować jest niesłuszne; poza tym nie trzeba będzie ponosić dodatkowych kosztów,  

− reasumując stoi na stanowisku, iż należy dokonać zmian ex – post i zmienić regulaminy Rad Osiedli. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− nie zgadza się ze stanowiskiem Burmistrza,  

− uważa, że niedopuszczalnym jest, aby prawo było zmieniane pod konkretne osoby. 

 

Marcin Boche ński radny:  

− poinformował, że jest zaangażowany w prace dotyczące Rad Osiedli, popiera stanowisko Burmistrza, 

− zdaje sobie sprawę, że ciężko jest namówić mieszkańców do pełnienia funkcji radnego pro bono, dlatego 

uważa, że proponowany wniosek jest słuszny. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag, przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” i 5 głosach „przeciw” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/73/2015  

w sprawie zmiany statutu Osiedla Zachód I. 

 

Ad.9. 

 

Małgorzata Kuszmar  Zast ępca Przewodnicz ącego Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− poinformowała, że podczas posiedzenia Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego, radni 

przegłosowali blokowo wszystkie uchwały dotyczące Rad Osiedli. 

 

Adw. Czesław Podkowiak obsługa prawna UM: 

− wyjaśnił, że statut jest jednobrzmiący, ale uchwały należy przegłosować osobno. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za” i 4 głosach „przeciw” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/74/2015  

w sprawie zmiany statutu Osiedla Zachód II. 

 

Ad.10. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” i 5 głosach „przeciw” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/75/2015  

w sprawie zmiany statutu Osiedla Koszali ńska- Kołobrzeska. 

 

Ad.11. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” i 5 głosach „przeciw” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/76/2015  

w sprawie zmiany statutu Osiedla Mierosławskiego- W iatraczna. 

 

Ad.12. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” i 5 głosach „przeciw” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/77/2015  

w sprawie zmiany statutu Osiedla  Wodoci ągowa – Rzeczna. 

 

Ad.13. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” i 5 głosach „przeciw” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/78/2015  

w sprawie zmiany statutu Osiedla  Słowia ńska- Łódzka. 

 

Ad.14. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” i 5 głosach „przeciw” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/79/2015  

w sprawie zmiany statutu Osiedla  Kopernika- Winniczna. 
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Ad.15. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” i 5 głosach „przeciw” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/80/2015  

w sprawie zmiany statutu Osiedla  Centrum. 

 

Ad.16. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” i 5 głosach „przeciw” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/81/2015  

w sprawie zmiany statutu Osiedla  Mickiewicza- Chełmi ńska. 

 

Ad.17. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” i 5 głosach „przeciw” podjęła uchwałę: 

 

Nr XI/82/2015  

w sprawie zmiany statutu  Szczecińska – Gdańska. 

 

Ad.18. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 



 19

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” i 5 głosach „przeciw” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/83/2015  

w sprawie zmiany statutu  Osiedla  Pilska – Raciborki. 

 

Ad.19. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” i 5 głosach „przeciw” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/84/2015  

w sprawie zmiany statutu Osiedla Trzesieka. 

 

Ad.20. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała radnych, że ciągu trzech dni odbędzie się kolejna sesja nadzwyczajna Rady Miasta,  

w związku z otrzymanym pismem WSA w sprawie skargi Kongresu Nowej Prawicy, 

− odczytała w/w pismo i poinformowała, że Rada Miasta musi przygotować odpowiedź na w/w skargę, 

− ze względu na brak dalszych uwag stwierdziła wyczerpanie porządku obrad. 

− zamknęła Sesję Rady Miasta Szczecinek. 

 

Obrady Sesji Rady Miasta zako ńczono o godz. 10:30.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

        Protokołowała:                                                                                      Przewodnicząca Rady Miasta: 

 

    Katarzyna Mołczun                   Katarzyna D udź 


